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Město Pohořelice 
 

Zápis 

z 88. schůze rady města konané dne 17.8.2017 

Účast: Ing. Svoboda, Bc. Novák, DiS., A. Saitl, Ing. Kudrna,  Mgr. Janičatová a zapisovatelka 

Mgr. Babčanová. 

Omluveni: Mgr. Rouzek, Hemala 

Hosté: zástupci firmy Archika, s.r.o. Brno, Ing. Žurková – Euro Grant Investment s.r.o. Ostrava 

Zahájení: 13:00 hodin  

   

Schůzi rady města (dále jen RM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Svoboda. Starosta 

následně přítomným členům RM předložil návrh programu, o kterém nechal hlasovat. V době 

zahájení schůze rady byli přítomni 4 členové RM. 

 

Zahájení:   

Usnesení č. 1/88/17: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  

1. Zahájení  

2. Dotační titul na pečovatelské byty 

3. Různé 

4. Závěr    

 

Výsledek hlasování: 4 pro 

 

ad 2)  Dotační titul na pečovatelské byty 

 

V úvodu Ing. Kohútová představila paní Ing. Žurkovou, která představila svoji firmu zabývající 

se dotačními tituly na pečovatelské byty a komunální domy seniorů. 

O jednotlivých dotačních titulech Ing. Žurková blíže pohovořila, uvedla, co je jejich 

předmětem, jaké jsou základní podmínky. Vysvětlila rozdíly u jednotlivých dotačních 

programů a zdůraznila jejich výhody a nevýhody.  

Starosta – vhodnou lokalitou pro tento projekt je dvůr bývalého hotelu Pfann.  

Arch. Kaněk – navrhl připravit návrhy na možnou výstavbu bytového domu z dotačního titulu 

včetně cenových relací, resp. schémata na řešení celého okolí hotelu Pfann. 

 

(dostavil se Ing. Kudrna, 13:44 hod., počet členů 5) 

 

V závěru požádala Ing. Kohútová RM o schválení souhlasu o zpracování a podání žádosti o 

dotaci na výstavbu pečovatelských bytů, o schválení spolupráce s firmou Euro Grant Ing. 

Žurkovou a s firmou Archika., s.r.o. Brno. Uvedla, že místem pro realizaci projektu byly 

navrženy hospodářské budovy přiléhající k bývalému hotelu Pfann. Studie musí být 

odsouhlasena MMR.  

Ing. Žurková doplnila, v čem by spočívala spolupráce její firmy s městem.  

 

Usnesení č. 88/17:  RM schvaluje zadání zpracování schémat na celkové řešení 

hospodářských budov a okolí přiléhající k bývalému hotelu Pfann firmou Archika, s.r.o. 

Brno.  

Výsledek hlasování:  5 pro Z: Ing. Mlýnková T: do 30.9.2017  

 

Ing. Kudrna – vzhledem k jedné z podmínek dotačního titulu (100 % obsazenost bytů do 3 

měsíců po kolaudaci) navrhl zadat sociální komisi úkol - provést průzkum zájmu mezi seniory 

o bydlení v pečovatelských bytech.  
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ad ) Závěr 

 

Starosta Ing. Svoboda ukončil 88. schůzi RM v 15:00 hod.   

                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Zapsala a zpracovala: Mgr. Babčanová 

Dne: 17.8.2017  

 

 

 

 

 

Ing. Josef Svoboda                Bc. Miroslav Novák, DiS.  

    starosta města            místostarosta města 


